

Title (en)

A device for handling the bedding of a wall bed.

Title (de)

Behandlungsvorrichtung für das Bettzeug eines Klappbettes.

Title (fr)

Dispositif d'actionnement de la literie d'un lit escamotable.

Publication

EP 0648453 A1 19950419 (FR)

Application

EP 94402311 A 19941014

Priority

FR 9312312 A 19931015

Abstract (en)

The invention relates to a mechanism for operating the base and bedding of a wall bed that pivots on a first fixed pivot (2) between the down position and the up position, said bed having a housing (15) in which the base and bedding (21, 22) can be installed. This mechanism makes it possible to fit part of the base and bedding (21, 22) in the interior of the housing (15) when the wall bed is in the up position and to move it out of the housing when the bed is in the down position. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif d'actionnement de la literie d'un lit escamotable monté pivotant autour d'un premier axe (2) fixe, entre une position abaissée et une position relevée, ledit lit comportant un caisson (15) dans lequel peut être disposée la literie (21, 22). Ce dispositif permet de faire entrer une partie de la literie (21, 22) à l'intérieur du caisson (15), lorsque le lit escamotable est en position relevée et de le faire sortir dudit caisson, lorsque le lit est en position abaissée. <IMAGE>

IPC 1-7

A47C 17/38

IPC 8 full level

A47C 17/38 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 17/38 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] CH 383573 A 19641031 - MEIENHOFER HANS [CH]
- [A] EP 0007495 A1 19800206 - HAWELE KG [DE]
- [A] AT 301090 B 19720825 - ALOIS DRYJAK ING

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0648453 A1 19950419; FR 2711049 A1 19950421; FR 2711049 B1 19960202

DOCDB simple family (application)

EP 94402311 A 19941014; FR 9312312 A 19931015